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Inleiding 

Als vereniging dragen we de verantwoordelijkheid er voor te zorgen dat fractieleden zo goed 

mogelijk gefaciliteerd worden in de uitvoering van hun werk en hun persoonlijke en 

professionele ontwikkeling. Om dit te kunnen bereiken voeren we op jaarlijkse basis 

voortgangsgesprekken met Stadsdeelcommissieleden.  

 

In Nieuw-West is een GroenLinks-fractie van vier mensen actief in de stadsdeelcommissie: een 

lid per gebied in het stadsdeel: 

- Dick Spruitenburg: Slotervaart;  

- Esther Tienstra: Geuzenveld, Slotermeer en Sloterdijken;  

- Pieter Nijhof: Osdorp;  

- Sarah Biddle: Aker, Sloten en Nieuw Sloten).  

 

De fractie wordt ondersteund door een steunfractie en door het bestuur van de afdeling.  

 

Opdracht Functioneringscommissie periode 2018-2022 

De functioneringscommissie volgt het functioneren van de vier fractieleden namens GroenLinks 

in Nieuw-West en voert hiervoor jaarlijks tenminste een gesprek met elk van hen. De 

functioneringscommissie bestaat uit Aad Kuin en Simone Plantinga, de gesprekken zijn gevoerd 

in januari en februari. 

 

De gesprekken zijn er primair op gericht het fractielid en de fractie als geheel, zo optimaal 

mogelijk te laten functioneren.  Het functioneringsgesprek is een open gesprek waarbij op basis 

van gelijkwaardigheid zaken aan de orde gesteld kunnen worden die van direct of indirect 

belang zijn voor het betrokken fractielid. Een voortgangsgesprek is met nadruk een tweezijdig 

gesprek, waarbij onder andere gekeken wordt naar: 

- de wijze waarop het commissiewerk door het betrokken fractielid wordt verricht  

- de ontwikkelvragen- en mogelijkheden van het betrokken fractielid 

- de omstandigheden waaronder wordt gewerkt 

- het functioneren van de fractie, fractie-ondersteuning en afdelingsbestuur, met 

betrekking tot voorwaardenscheppende taken, ondersteuning etc. 

 

In principe is alles wat er tussen de functioneringscommissie en de leden van de fractie wordt 

besproken vertrouwelijk. Om dit te waarborgen is na elk gesprek een verslag gemaakt. Dit 

verslag is voorgelegd aan het betreffende fractielid ter aanvulling en instemming. De individuele 

verslagen blijven persoonlijk, aan de ALV wordt alleen dit verslag met algemene bevindingen 

gerapporteerd. 

 

Bevindingen 

De fractie is met een open blik aan de periode in de Stadsdeelcommissie begonnen. Ten aanzien 

van het nieuwe stelsel hadden ze weinig verwachtingen, voor de verkiezingen was nog steeds 

onduidelijk hoe het er precies uit zou gaan zien. Geen van de fractieleden had politieke ervaring 

in een dergelijke positie. Ambitieus zijn ze wél! De fractie wordt vooral gedreven door inhoud, 

elk van de fractieleden heeft een aantal portefeuilles en speerpunten per onderwerp. 

 

Samenwerking fractie 

In de fractie wordt goed samengewerkt. Er is ruimte voor feedback en de fractieleden helpen 

elkaar als het nodig is. Moeilijkheden worden snel uitgesproken. Ieder fractielid heeft een eigen 

taak/rol en de verdeling ervan is natuurlijk verlopen. 

 

Een aandachtspunt is tijdsbesteding: alle fractieleden geven aan dat het erg druk is en dat ze 

het soms moeilijk vinden om het werk goed gedaan te krijgen. De steunfractie is daarin 

behulpzaam, zij bezoeken bijvoorbeeld bijeenkomsten in plaats van de fractie. Met de 

steunfractie wordt eens per maand vergaderd. De fractie geeft aan nog wel zoekende te zijn in 

hoe ze de inhoudelijke ondersteuning het beste kunnen organiseren. 

 

Netwerk 

Alle fractieleden investeren in hun netwerk in Nieuw-West: ze onderhouden bestaande 

contacten en zijn in staat nieuwe netwerken aan te boren, hierdoor worden signalen snel 

opgepakt en is een goede bijdrage geleverd aan de gebiedsplannen.  



 

De samenwerking met het afdelingsbestuur in Nieuw-West loopt goed en wordt als behulpzaam 

gezien. Binnen GroenLinks Amsterdam worden de kaderdagen gewaardeerd. Het is een goede 

manier om andere fracties, bestuurders en de Gemeenteraadsfractie te treffen, én om je je 

profileren als fractie en stadsdelen. In de samenwerking met de gemeenteraadsleden is de 

fractie nog zoekende, maar op individuele dossiers weten ze elkaar te vinden als het nodig is. 

 

Stadsdeelcommissie 

In korte tijd heeft de fractie veel geleerd over het politieke handwerk: vragen stellen, 

voorstellen indienen, lobbyen, contacten met andere fracties en DB. Ze zijn voortvarend van 

start gegaan en onderscheiden zich daarin echt van de andere fracties, die veel minder actief 

zijn! Elk van de fractieleden heeft individueel succes gehad: Dick met zijn voorstel over 

touringcars, Ester met verkamering, Sarah met haar fietsplan en Pieter als voorzitter van de 

SDC. Richting pers/media en qua social media kunnen ze zich nog ontwikkelen. 

 

Ambities en ondersteuning 

Elk van de fractieleden heeft doelstellingen qua persoonlijke ontwikkeling en vaardigheden die 

ze willen verbeteren. We adviseren ze gebruik te maken van de faciliteiten binnen GroenLinks 

(NW), zoals de coaching door Meike Korpershoek, Zin in GroenLinks (Amsterdam) en de 

GroenLinks Academie. 

 

Tot slot 

De functioneringscommissie heeft de gesprekken met veel plezier gevoerd! De fractie en 

individuele fractieleden ontwikkelen zich snel. Ze stralen energie en plezier uit, dat werkt 

aanstekelijk! 

 

Voor het komende (lopende) jaar, adviseren we ze vooral gefocust te blijven op hun individuele 

inhoudelijke speerpunten. Dat is belangrijk qua tijdsbesteding, maar biedt ook mogelijkheden 

voor een heldere en krachtige (social) media-strategie.  

 

Al met al: ga zo door en vergeet niet af en toe stil te staan bij de successen! 


